
 
Enkel fråga till Gunilla Grudevall Steen, Fritidsnämndens ordförande 
 
Stämmer Fisksätra IFs berättelse om hur bytet av deras materialförråd gick till i vintras? 
 
Under valrörelsen bjöd Fisksätra IF oss politiker att närvara vid en av deras hemmamatcher på 
Fisksätra IF och jag tror att de flesta av KFs partier var närvarande då. Då fick flera av oss politiker en 
guidning till den container som Fisksätra IF fått som ersättning för det förråd de hade haft tidigare. 
 
Som vi i Vänsterpartiet fått det berättat av Fisksätra IF så hade överflyttningen från det tidigare 
förrådet inte gått till på ett önskvärt sätt. Fisksätra IF berättar att när de kom till sitt förråd så var låset 
uppsågat och hade stått så i en vecka. De hade inga möjligheter att sätta i ett nytt lås pga hur 
låshållaren var sågad. Under den veckan hade material försvunnit ur förrådet. Den enda förvarning de 
hade fått var ett mejl till föreningens ordförande. De förstod det som att det var den dagen som låset 
hade sågats upp och de hade inte förstått det som att det var hur det skulle gå till. 
 
Sedan flyttades det som var kvar i förrådet till en container som de inte kom åt under en vecka och fick 
klara sig på träningar utan det materialet. Containern var dessutom av dålig kvalitet och svåröppnad, 
dessutom hade de felvänt containern så att kortsidan som hade en hylla som skulle vara bak i 
containern var framtill och i vägen för öppningen. Containtern saknade både ljus och värme. 
 
Med anledning av Fisksätra IFs berättelse undrar jag om Fisksätra IFs berättelse stämmer om hur 
bytet av deras materialförråd gick till i vintras? 
 
Lisa Rasmussen, Vänsterpartiet 


